

Newsletter n°5

June 2016

Paris 2018 : D - 769

A Word from the President

We are thinking of our sisters and brothers in Orlando, in Florida, and beyond, during this sad and tragic time. We are and must be all equal. With love and friendship, sharing and caring,
On behalf of the Paris 2018 Team

The Paris 2018 website and registration system has been launched as of Friday, 13 May 2016, and so far, we are having good luck. This important step brings us even closer to Gay Games 10 – 800 days before the Opening Ceremony, still with many actions to take in order to give you an unforgettable experience. Your enthusiasm gives us energy, and the best is yet to come.
Thank you on behalf of the Paris 2018 Team.

Manuel PICAUD

PARIS 2018 Co-President

News Summary

- New website for Paris 2018-Gay Games 10 www.paris2018.com was successfully launched. [\[read more\]](#)
- More than 700 registrations in just a few weeks ... including a few VIPs [\[read more\]](#)
- Gay Games 10 Paris 2018 was present at the annual International Tournament of Paris and played a few games with the Mayor of Paris, Anne Hidalgo. [\[read more\]](#)
- The first travel and tourism partners were signed with Paris 2018 [\[read more\]](#)
- A conference on sport and homophobia will take place in Lyon on 15 and 16 June [\[read more\]](#)

A Word From Alain Perié, Sports Director

Dear Sports Fans,

We are very pleased to see that the Gay Games 10 registration system is open with the number of registrations increasing daily.

Many of you have seen that registrations are not open yet for figure skating, rowing, sailing, and tennis. We thank you for your patience and understanding. We are in the process of working with the appropriate sports federations and organizing clubs in order to finalize technical details regarding the venues and logistical organization.

We are doing the maximum to accelerate the work, and we'll make sure to keep you informed via our newsletter and social media network.

Also, please be assured that the «Very Early Bird » rates will be offered for these sports for an initial period of registration that will be defined and communicated as soon as possible.

So, start preparing your equipment – your skates, oars, sailing gear, and racquets for your rendez-vous with Paris 2018 !

Spotlight on Gay Games 10 Paris 2018 Sports Partners

The French Federation of Field Hockey (FFH) is a Paris 2018 Sports Partner, and was one of the first partners to actively promote Paris 2018 via their website and social media network.

The FFH is encouraging their members [to discover Paris 2018-Gay Games 10 and register for Field Hockey.](#)

The French Field Hockey Federation is organizing all aspects of the Gay Games 10 field hockey event, which will take place at the Auteuil Hippodrome fields.

With six days of matches and up to 370 participants expected, the field hockey program will offer an unforgettable week for field hockey players.

Paris 2018 Likes

For IDAHOT Day, the [AIDES association](#) used a bit of humor to cure homophobia.

The text of the ad states : Against Homophobia, one never has enough help. Treating homophobia also means making AIDS disappear.

Find PARIS 2018 on Facebook, Twitter, Youtube

www.paris2018.com

Newsletter n°5

Juin 2016

Paris 2018 : J - 769

Le mot du président

Nous pensons à nos sœurs et frères d'Orlando, Floride, et au-delà, à l'heure de ce triste et tragique événement. Nous devons toujours affirmer que nous sommes tous égaux et défendre l'amour, l'amitié, le partage et l'attention.

De toute l'équipe de Paris 2018

Nous y sommes ! Paris2018.com nouvelle formule est à été lancé ce vendredi 13 mai et cette date nous a bien porté chance. Les inscriptions, ouvertes le même jour, ont déjà rencontré leur public. Quelle joie pour toute notre équipe et pour toutes celles et tous ceux qui croient en ce que nous défendons !

Cette étape cruciale rend les Gay Games encore plus concrets. Plus de deux ans avant le coup d'envoi de Paris 2018, ce sont autant d'actions à mener pour vous proposer une expérience inoubliable. Votre enthousiasme nous donne de l'énergie.

Merci de toute l'équipe de Paris 2018.

Manuel PICAUD

Co-président de PARIS 2018

Infos et Actus

- Le nouveau site de Paris 2018 Gay Games 10 www.paris2018.com a été lancé avec succès [\[lire la suite\]](#)
- Plus de 900 inscrits en un mois... et déjà quelques VIP [\[lire la suite\]](#)
- Paris 2018 était au Tournoi International de Paris et a échangé quelques balles avec Anne Hidalgo [\[lire la suite\]](#)
- Les premiers partenaires tourisme signent avec Paris 2018 [\[lire la suite\]](#)
- Colloque sport et homophobie à Lyon les 15 et 16 juin 2016 [\[lire la suite\]](#)

Un mot d'Alain Perié, directeur des Sports

Chers amis sportifs,

Nous sommes très heureux de constater que les inscriptions démarrent fort. Plusieurs d'entre vous ont pu constater que pour le moment, l'inscription aux compétitions de patinage artistique, aviron, voile et tennis n'était pas encore possible.

Un peu de patience ! Nous sommes en train de boucler les partenariats avec les différentes fédérations concernées et de régler les détails techniques auprès des infrastructures qui nous accueilleront. Nous faisons le maximum pour accélérer les choses et ne manquerons pas de vous tenir informés via la newsletter et les réseaux. Et bien sûr, un tarif « Premiers inscrits » sera disponible pour ces sports.

Alors, aigusez les patins, les rames, les voiles et les raquettes et rendez-vous très bientôt !

Focus sur nos partenaires

Partenaire des Gay Games, la Fédération française de hockey a été parmi les premiers à relayer les activités de Paris 2018. Elle a incité [ses membres à découvrir l'événement et à s'inscrire en hockey sur gazon.](#)

La fédération organise l'ensemble des compétitions de hockey sur gazon qui auront lieu sur la pelouse d'Auteuil. Avec six jours de rencontres et pas moins de 370 participants attendus, le programme est riche !

Paris 2018 aime

À l'occasion de la Journée mondiale de lutte contre l'homophobie et la transphobie, l'[association Aides](#) propose avec humour de traiter cette pathologie avec le traitement approprié.

Retrouvez Paris 2018 sur Facebook, Twitter, Youtube

www.paris2018.com